
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-19, § 22 

 

 Tid: 19 mars 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 19 mars 2009 

  

 

 

Petter Lindfors                         Jari Visshed                                 Kenneth Nilsson 

                                                 (§ 25) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

  

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-24, 26-29 

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp) tjänstgörande 

Håkan Thorén (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande § 25 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Ann-Christine Nyberg, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 22 

Huvudmannaskapet för Aspuddsbadet. Skrivelse från Malte Sigemalm (s). 

Remiss 

Dnr E2009-500-00181 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av skrivelsen med 

 kontorets utlåtande. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 23 februari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Kenneth Nilsson m fl (s), ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten 

Ann-Margarethe Livh (v) enligt följande: 

 

Aspuddenbadet fyller en viktig funktion och ska bevaras som bad. Som framförs 

är byggnaden långsmal och platsen inte lämpad för bostadsbebyggelse. Att 

inrymma en barnstuga i området är i och för sig lovärt men måste lösas på annat 

sätt. Stockholm stad behöver fler bad, inte färre. Aspuddenbadet används av 

grupper som har svårt att använda kommunens andra bad. Badet fungerar 

dessutom som en mötesplats och stamkunderna är många. Aspuddenbadet är i 

stort behov av upprustning och staden bör bekosta nödvändiga investeringar för 

att trygga fortsatt användning. Badhusföreningen bör bjudas in till en fortsatt 

diskussion om Aspuddenbadets framtid. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i särskilt uttalande från (s), (mp) och 

(v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 



  

 

_________________________________ 

 


